
Referat  

fra bestyrelsesmøde 31 05 2018 på Brandbjerg Højskole.  

 

1. Privatlivspolitik / personoplysninger: 

Formanden oplyste, at emnet skulle behandles på FU-mødet 11 06 18, og den nye formand, Finn 
Baad, havde gjort et stort og grundigt forarbejde. 

Emnet omfatter bl.a. Foreningens håndtering af persondata-oplysninger, og disse vil blive opdelt i 
”almindelige” og ”særlige” oplysninger. Under ”almindelige” oplysninger hører de ting, der kan findes i 
offentlige registre, såsom Krak. Under ”særlige” hører de mere følsomme, herunder PNR m.v. 

Bestyrelsen var enig om, at vi også i kreds 4 skulle ”rette ind”, så f.eks. PNR ikke kom med på de 
medlemslister, der sendes til bestyrelsesmedlemmerne. 

2. Medlemssituationen i kreds 4: 

Der er nu 155 medlemmer i vores kreds. De kolleger, der går på pension, skulle ved overgangen blive 
gjort opmærksom på PL, men vi skal også lokalt forsøge at få afgående kolleger gjort interesserede i 
foreningen og dennes arbejde. 

Seniorklubbernes aktivitet: 

Vejle havde så sent som i går været på bowlingtur, der blev krydret med spisning m.v. 

Horsens – har været på tur til Uldum Mølle, som stadig er i funktion. Turen var med spisning, og det 
havde været en rigtig god tur, som bestemt kan anbefales til andre. 

Kolding – der er fortsat ikke nogen egentlig seniorklub, men der er fortsat sammenkomster blandt nogle 
af de pensionerede kolleger. 

Fredericia er nu oppe på 55 medlemmer, hvilket bl.a. skyldes ændring af forholdene i Billund, så flere 
nu er gået på pension. 

Næste arrangement er d. 23. 6., hvor vi tager en tur ned og ser Sønderborg-revyen. 

3. Årets kredsarrangement: 

Enighed i bestyrelsen om, at vi også i år skal have et arrangement, og midten af OKT blev vedtaget 
som et godt tidspunkt. 

Der fremkom forslag om at tage kontakt til Tom Christensen, tidl. Rejseholdet, for om muligt at få et 
foredrag om Tønder-sagen. 

M.h.t. stedet blev Brandbjerg Højskole foreslået, og der var enighed om at starte med en ”lettere 
spisning” og at lægge arrangementet om aftenen, så eleverne på Højskole evt. kunne inviteres med. 

HEP påtog sig at tage kontakt til Tom C for evt. aftale om foredraget – og herunder afklaring af pris m.v. 



Han tager videre kontakt til Højskolen for oplysning om mulighederne, herunder pris for spisning m.v. 

Aftalt at bestyrelsen gennemgår tilbuddene før endelig aftale. 

4. Ingen bemærkninger til punkt 4 a og b. 

Vedr. punkt c – IT-udvalget - var der enighed om, at hjemmeside m.v. ønskedes gjort mere håndterligt 
og lettere tilgængeligt. Formanden tager det med på FU-mødet. 

 

5. Intet. 

 

Svend Flugt. 


